
Aina ( Espai Ambiental ), Silvano ( La Fàbric@ ), Núria ( Andròmines ), Víctor ( BitLab ),

Mar ( Base Ò ), Joan ( Goteo ), Quim , Xavi Palos, Maite ( secretària ).

S’excusa Jose (SePra).

1. Manifest Eleccions.
2. Retorn Xes Barcelona.
3. Retorn XXLL.
4. Enfortim ‘22.
5. Comissió Feminista.
6. Aniversari Can Xes.
7. Retorn trobada Nadir Video Bon Pastor.
8. Propostes Festes Major Sant Andreu.
9. Participació a la FESC?.

1-Manifest Eleccions
Víctor i Xavi expliquen com i quan va arribar el manifest. Exposen que es va enviar un
missatge al xat de Xes Barcelona el dissabte al matí.
Es va interpretar que venia de la XES. Van ser un grup d’entitats que volia pressionar per un
govern d’esquerres. Demanaven que la Xes fos impulsora.
Com a Xes Permanent es demana que es faci via Estrategia de la Ciutat.
Quim diu que en aquests moments no veu que ara per ara es pugui donar suport a un
manifest. Políticament està fora de lloc. El més important és mirar com nosaltres ens podem
organitzar veient que hi haurà un canvi de govern. En el que calgui anar progressant i en el
que no estem d’acord tirar endavant desde el nostre punt de vista, com hem fet sempre. No
aporta res a ningú estar enfrentades, ens distreu de la nostra feina.
Víctor exposa quan es va demanar fora d’horari i que hi ha gent que ha pressionat les
signatures.També diu que creu que no és ètic que surti el seu nom.
Xavi diu que si hem apostat per Estrategia de Ciutat per això està, recordar al nou govern
que també van signar a favor.
Silvano diu que hauria de sortir reflectit al règim intern que en cap de setmana ningú pot
prendre decisions.
Aina es pregunta el perquè de les presses.
Comentem el nombrament de Josep Vidal que passa a director general de Departament
d'Acció Climàtica.

2- Retorn Xes Barcelona
Desde Xes Bcn s’ha creat un espai on ajuntar-se les comunalitats urbanes de Barcelona, un
espai on coordinar periòdicament totes les comunalitats.
El dia 4 de juliol es farà una trobada, desde Coòpolis hi ha recursos per cobrir recerques
d’ESS. Passaran recursos a les xarxes locals per fer els mapatges, fent servir les eines que
ja tenim com el balanç social. Tot això amb la finalitat d’obtenir una fotografia general i fer
lobby.
Per les jornades del dia 29 de juny “Fent economia plural, cap a una democràcia comunal” a
la Nau Bostik , a priori, es va veure amb bons ulls que Víctor G en fos conductor , però es va



parlar de si havia de ser un perfil tècnic qui la condueix o si havia de ser una persona
política. Finalment va sortir el nom de n’Aina, que hi podrà assistir.
El dia 21 es farà una trobada per definir el contingut entre totes.

Desde la Escocesa estan treballant en un hub per les ESS, en clau de licitació, 6 milions
d’euros d’inversió en 2.000 metres quadrats.

3-Retorn XXLL
Silvano reitera que vol representar les XXLL. Assitirà a la reunió del proper dijous 22 de juny
online.

4-Enfortim ‘22
Estem preparant un taller d’audio receptes o un format taula rodona.Esperem que bitLab
ens doni pressu i detalls tècnics dels dos formats per tirar endavant alguna de les dues
propostes.
Presentació del projecte amb entitats col.laboradores al juliol.

5- Comissió Feminista
Hem començat a preparar un document de presentació de la comissió per fer un primer post
a xxss per donar a conèixer la comissió.
Estem treballant per fer un directori/mapatge per crear relacions i sinèrgies. Establir
connexions amb entitats del barri i així poder treballar juntes.
Tenim agendada una trobada a l’arxiu de Ca la Dona al juliol per visitar-les i trobar una
manera de col.laborar.
Estem en contacte amb Ca la Dona, Mandràgores ( tallers ), La Capçalera , Xarxa de Dones
per la Salut i l’Associació de Drets Sexuals i Reproductius.
Silvano diu que a través de la Taula de Cultura Comunitària hi ha possibilitat de col.laborar
amb ProperESS. Ho veiem molt positiu.

6-Aniversari XES SA.
Parlem de fer l’aniversari el dia 11, fer assemblea i després festa.

7- Retorn trobada Nadir Video Bon Pastor
Expliquem la proposta de fer un vídeo sobre el teixit associatiu de Bon Pastor, com
històricament ha estat un exemple de suport mutu.
Estem treballant tant Nadir com la XesSA i en breus farem una alatra trobada per posar en
comú la feina feta i tirar endavant la producció.
Aina proposa fer una trobada per visionar el vídeo, fer una xerrada,exposició de fotografíes,
amb la col.laboració de ProperESS.
Un cop el producte estigui acabat. De cara al setembre ?

8- Propostes Festes Major Sant Andreu
Mar proposa participar-hi participant a Seísmes, una festa de diverses accions artístiques
dels artistes residents de la fàbrica de creació de la Fabra i Coats.
Pensem en un format vermut, podem tornar a contactar a les Pibas producen per contractar
a Pitti Vaccari.



D’aquesta manera fem alguna cosa en comú, connectem la XES SA amb Fàbrica de
Creació. La data és el 2 de desembre.

9- Participació a la FESC?
Parlem de si hi ha forçes i de quin cost a nivell horari ens podria suposar.
Finalment Mar i Víctor veuen una possible participació. Ens passen proposta en breus.

ALTRES TEMES:

Aina ens comenta que ha rebut un correu de “Fronteres Invisibles”, son un grup de persones
que es basen en l’educació per entendre i comprendre el fenomen de les migracions i lluiten
per acabar amb el racisme. Fan tallers educatius.
Xavi proposa una primera entrevista en petit comité i Aina proposa després convidar-los a
una assemblea.

Pactem demanar a Xes Catalunya el pack benvinguda de la Xes SA per fer-los l’acollida.


